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PROTOKÓŁ Nr 3 /2007 

z posiedzenia Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki 
z dnia 12 stycznia 2007 r. 

  
W posiedzeniu udział wzięli : 
a/ czterech  członków Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki /nieobecny  
I. Kuziak/  
b/ Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady Gminy 
c/ Marek Malinowski - Skarbnik 
 
 
Porządek obrad : 
 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad, 
2. Zatwierdzenie porządku obrad , 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia, 
4. Analiza projektu uchwały budżetowej na 2007 rok 
5. Sprawy bieżące. 

 
Ad 1- 3 

 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Komisja  zatwierdzi ła porządek obrad oraz 
przyjęła protokoł z posiedzenia komisji z dnia 05.01.2007r..  
 
Ad 5 
 Posiedzenie otworzyła i mu przewodniczyła Przewodnicząca Komisji Pani 
Jadwiga Karaś.  
Na wstępie zapoznała członków Komisji z pismem, które wpłynęło do Komisji 
Oświaty od Dyrektora Szkoły Podstawowej w Dębnicy Kaszubskiej dotyczące 
rozbudowy szkoły. / załącznik do protokołu/. Pismo kierowane jest do Wójta Gminy. 
  
 Komisja stoi na stanowisku, że istnieje konieczność rozbudowy szkoły. Uważa 
jednocześnie, że w celu poprawy warunków pracy i nauki wniosek powinien być 
przyjęty do realizacji przez samorząd i powinny być podjęte kroki w celu znalezienia 
środków finansowych na to zadanie. W obecnej chwili Komisja sugeruje 
zastosowanie doraźnych rozwiązań w postaci pozyskania dodatkowych izb 
lekcyjnych w budynku szkoły lub po za nią np. w GOK. 
 
 
Ad 4 
 Projekt uchwały budżetowej na 2007 rok przedstawi ł Komisji Skarbnik Gminy.  
Omawianie rozpoczęto od zapoznania się w planowanymi wydatkami ujętymi w 
Wieloletnim Planie Inwestycyjnym na 2007r. 
Radni K. Olech i M. Mnich proponują zmniejszenie kwoty na remont budynku Urzędu 
Gminy z 70 tys. do kwoty 40 tys., a uzyskane 30 tys. przekazać do działu 926 – 
Kultura Fizyczna i Sport. Komisja wnioskuje by ustalić Regulamin przyznawania 
środków budżetowych dla Klubów i Stowarzyszeń sportowych z uwzględnieniem 
zapisu o preferowaniu w dotacji klubów, w których zawodnikami są mieszkańcy 
naszej gminy.  
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Dalszą dyskusję w części dotyczącej projektu budżetu i WPI członkowie Komisji 
odłożyli na wspólne posiedzenie wszystkich Komisji Rady. 
Na tym protokoł zakończono. 
 
Protokołowała: Irena Tkaczyszyn 
                                                                                                                      
                                                                                                   Przewodnicząca 
                                                                                                      Komisji Oświaty, Kultury, 
                                                                                                           Sportu i Turystyki  
 
                                                                                                            Jadwiga Karaś 

 


